

March 25, 2010

Le 25 mars 2010

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Greg Anweiler and Anstar Enterprises Ltd.

Greg Anweiler et Anstar Enterprises Ltd.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Transamerica Life Canada formerly known as NN Life Insurance Company of Canada

Transamerica Life Canada formerly known as NN Life Insurance Company of Canada

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to have Mr. Anweiler act on behalf of Anstar Enterprises Ltd. are granted. All other ancillary motions are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 0801-0219-AC, 2009 ABCA 196, dated June 10, 2009, is dismissed with costs.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et la requête de M. Anweiler en vue d'être autorisé à agir au nom de Anstar Enterprises Ltd. sont accordées. Les autres requêtes accessoires sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 0801-0219-AC, 2009 ABCA 196, daté du 10 juin 2009, est rejetée avec dépens.

C.J.C.
J.C.C.